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Bijlagen

Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van de artikel 45-vragen gesteld door de SP en het CDA omtrent de 
jongerenplek/vuurplekken aan de Milligerplas.
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
Door de fracties van de SP en het CDA zijn vragen gesteld over de beoogde upgrade van de 
jongerenplek/vuurplekken aan de Milligerplas. Van de beoogde upgrade is melding gemaakt in de Visie 
Milligerplas die in de raadsvergadering van 26 oktober 2020 is vastgesteld.

Vragen en beantwoording
De volgende vragen zijn gesteld:
1. Ziet het college het belang dat de jongeren hebben bij het ‘upgraden’ van de jongerenplek en de 

vuurplaatsen?
Ja.
Dit is ook de reden dat de ‘upgrade’ van de jongerenplek met vuurplaatsen is opgenomen in de 
Visie Milligerplas. Het gaat hier om één plek voor jongeren die aangekleed is met vuurplaatsen en 
waarvoor nu financiële ruimte is om de jongerenplek verder uit te breiden. Met de groei van 
Stadshagen verwachten we dat het gebruik van de Milligerplas zal toenemen. We streven er naar 
dat de Milligerplas als volwaardig natuur- en recreatiegebied voor Stadshagen blijft bestaan en dat 
betekent dat we de verwachte toename in gebruik willen faciliteren door ondermeer de ‘upgrade’ 
van deze jongerenplek.

2. Is het college al in gesprek met de jongeren over de realisatie en inrichting van de jongerenplek en 
de vuurplaatsen?
Nee.
Met de jongerenwerker van Travers is gesproken over de uitwerking van de plannen. Gedachte was 
om dat te doen op het moment dat er weer ruimte is om contactbijeenkomsten met jongeren te 
organiseren rondom de vuurplaatsen zoals Travers in het verleden heeft gedaan. De corona-
beperkingen en het winterseizoen maken dat hier nog geen invulling aan is gegeven.

3. Ziet het college kans om het overleg met de jongeren te versnellen? Zo ja, wanneer kan dit 
concreet starten?
Ja.
Met de jongerenwerker van Travers is afgesproken nu rechtstreeks contacten te gaan leggen om 
samen met jongeren na te denken over de gewenste upgrade. Eind maart moeten de ideeën er 
liggen die vervolgens uitgewerkt kunnen worden.

4. De jongerenplek en vuurplaatsen worden ook nu al gebruikt en zijn niet afhankelijk van of puur 
bestemd voor de nieuwe wijk Breezicht. Ziet het college kans om de realisatie van de jongerenplek 
en de vuurplaatsen te bespoedigen?
Ja.
Zie beantwoording vraag 3.

5. Voor de jongerenplek is € 7.500,00 uitgetrokken. Welk budget is er voor de vuurplaatsen?
Geen.
De vuurplaatsen zijn onderdeel van de jongerenplek aan de Milligerplas en zijn in 2018 
gerealiseerd. Met de horecagelegenheid Milligers zijn afspraken gemaakt over het brandhout. 
Jongeren kunnen daar tegen een goedkoop tarief brandhout halen en gebruiken. De gemeente 
onderhoudt de vuurplekken.
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6. De jongerenplek en vuurplaatsen liggen aan de westzijde van de plas, waar de nieuwe wijk 
Breezicht omheen gebouwd wordt. Is het college bereid de jongeren te helpen als zij verbinding 
willen leggen met de aankomende bewoners die in de buurt van de jongerenplek en de 
vuurplaatsen komen te wonen?
Ja.
Zodra de plannen voor de ‘upgrade’ concreet zijn en er zicht is op de toekomstige bewoners zullen 
we een gezamenlijk overleg organiseren waarin we enerzijds de plannen bekend kunnen maken en 
anderzijds de verbinding gelegd kan worden.

Openbaarheid
Deze informatienota is openbaar.
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